
Predsedniki KO ZRVS
pripovedujejo

FRANC ROZMAN
KK Savlje-Kleče

»Odbor za LO in DS v krajevni
skupnosti in tudi DPO imajo svoj
obrambni načrt v katerem so zajete
vse naloge za obrambo vsakega
posameznika Ker zajema krajevna
skupnost razen delavcev in obrtni-
kov Še 17 Čistih kmetij in 34 zafičite-
nih kmetij, je v obrambnem naCrtu
točno določeno, kam bomo spravili
hrano za potrebe prebivalcev v KS

čajo otroci delavcev in obrtnikov,
kmečka mladioa pa se temu pozivu
sploh ne odzove V sklepu Prosvet-
nega društva imamo pozimi polju-
dno-znanstvena predavanja, v
enem izmed njih tudi zajamemo
področje o vojaških šolah in pokli-
cih «

CIRIL GODEC
KK Ur*ka Zatlor

•>Naša krajevna organizacija je š&
zelo mlada. zato se Se niti ne poz-

narju- Na podlagi tega smo v kra-
jevni organizaciji organizirali semi-
nar za vse RVS iz vseh Štirih osnov-
nih organizacij skupaj na temo:
••Zračni desant in protizračna
obramba v splošni Ijudski obramb-
ni vojni«. skupaj spredvajanjemfil-
ma Takoj po predvajanju fiima so
trije RVS imeli še predavanja na
teme helikoplerji in letala vdesan-
tu, pcotiletalsko topništvo in inžine-
rijsko oviranje zračnega desanta
RVS so pokazali izredno zanirnanje
za temo, še posebno. ker jim je bila

RVS. Naša želja je. da jih še bolj
pritegnemo k skupnemu delu orga-
nizacije.

VASJA BUTINA
KK J«žlc«

»V naSi organizaciji je 54 članov
Več kot polovica je članov ZZB
NOV, tretjina je članov ZK, vsi pa so
vključeni v delovanje KS, DPO. DO
\n občine Na zadnji konferenci
SZDL v KS so krajevno organizacr-
jo ZRVS Ježica pohvalili kot eno
najbolj delavnih organizaci) na te-
renu Ker so RVS vključeni v delo
KS, delajo pa tudi v občinskem in
mestnem merilu, iSčemo načine, da
bi vse RVS vključili v delo in tako
nalogo še bolje razdelili. Pri delu
na terenu se srečujemo z raznimi
problemi. saj smo komaj leto dni
stara organizacija vendar poskuša-
mo te probleme reševati sproti.

in kam poslali viSke hrane za prebi-
valce občine Na naSem področju
so vaini objekti, vodovod, trafo po-
staja in dve tovarni, zato imamo Se
possbne naloge saj so ti objekti
pomembni za vso Ljubliano in ne le
za našo KS. Dodati moram, da z
Vodovodom zolo dobro sodeluje-
mo, siabSe pa je to sodelovanje ž
Elektroprenosom Kleče \n tovarna-
ma Unis-TOS in Tonosa, ki se red-
ko odzivata našim vabilom na so-
delovanje, Rakreacijski center Jezi-
ca pa se našim vabilom sploh 5e ni
odzval.

Z učenci 7. in 8 razredov osnovne
šole organiziramo dvakrat letno se-
stanek, da jim pojasnimo vse o vo-
jaških šolah in pokiicih. Ker je naša
KS na robu Ljubljane in tesno z njo
povezana, imajo mladinci vse mož-
nosti. da pridobijo primeren poklic
na ostalih šolah, zato se redko od-
loČajO za vojaške Sole in vojaške
poklice. Za te šole se največ odlo-

namo med seboj ZRVS deluje «
vseh organih krajevne skupnosti,
tesno pa sodelujemo tudi z osnov-
no šolo Danile Kumar. V naši KS še
nimamo specializiranih organiza-
clj, ker obstojamo šele leto dni. ve-
like probleme imamo tudi s primer-
ntmi prostori, v katerih bi sesesta-
jali RVS, mladina in krajani Zato se
dogovarjamo in nudimo pomoč ob-
stoječim organizacijam na žolr. Me-
rila za vojaSke šoie in poklice so
zelo stroga, saj mora biti vodilni
kader v JLA moralnopolitično neo-
porečen in tudi psihifinofizično na
viSku. Zato smo pri izbiri mladmcev
vso pozornost posvetili temu vpra-
šanju V prvem letu obstoja smo
dosegli tudi že prve uspehe in po-
slali mladince v vojaške šole. Se-
daj, ko so se naSa organizacija in
drugi dejavniki v KS že utrdili, smo
v širšem merilu prJstopili k pripravi
mladincev za vojaške šole in po-
klice.

Upokojeni vojaški slarešine JLA
se načeloma vkijuču]ejo v organi-
zacijo ZRVS Pri nas so zelo aktivni
pri usposabljanju RVS pri prenaSa-
nju tradicij NOB na mlajše stareši-
ne in mladino ter pri strokovnem
izobraževanju in izvajanju taktičmh
nalog Tudi z aktivnimt starešinami
JLA imamo dobro povezavo. kar
nam zelo koristi predvsem pn
spoznavanju najnovejših dosežkov
na področju vojaške tehnike in
znanosti. Kljub njihovemu napor-
nemu delu v vojaskih enotah nam
vedno radi priskočijo na pomot Še
naprej se bomo trudili, da bomo
vse upokojence in 5e aktivne stare-
šine JLA. ki se priseljujejo v našo
KS. pritegnili v delo organizacije
ZRVS.-

EDVARD HERIC
KK Beiigrad

Po prejemu programa za letošnje
izobraževanje RVS, smo istega te-
meljito preStudirali. Formirali smo
razširjeno komisijo, ki je v naši kra-
jevni organizacijt že ustaljen tim
Trije člani so bili na republiškem in
sedem članov na občinskem semi-

s filmom snov zelo nazorno prika-
zana. Poudariti pa moram da ude-
ležba ni bila taka. kakor smo priča-
kovali. saj se je udeležba ni bila
taka, kakor smo pričakovali, saj se
je seminarja udeležilo 75% RVS.
Ostala predavanja smo imeli po
programu Gradivo za izpite in vajo
smo poslali vsem HVS obveznikom.
da so lahko sami proučili snov, ta-
ko da so na skupnem seminarju
tahko tvorno sodelovali.

V obfiini smo imeli prvi letno
konferenco naše krajevne organi-
zacije. Eden izmed delegatov je bi-
la tovarišica RVS ki je zelo uspeš-
no sodelovala na konferenci. V naši
organizaciji imamo Šest tovarišic

Predvsem smo doslej krajevno or-
ganizacijo ZRVS organizacijsko
utrjevali; pri tem je prišlo tudi do
kadrovskih in drugih sprememb.
tnformiranje znotra) krajevne orga-
nizactje ZRVS imamo urejeno, in
sicer preko sestankov, obvestit in z
izdajanjem občasnega glasila OB-
VESTILA, ki ga prejmejo vsi Člani
ZRVS.

ObveŠčanje Sirše javnosti o na-
šem delu kljub pogostim dogovo-
rom in zadolžitvam še ni najboljSe
Zato bomo informativno-propa-
gandnemu delu posvetiti Se več po-
zornosti, saj so uspehi naSega dela
vidni povsod na tarenu.-

STEVO JAVOR


